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學校及設施興建
School and Facilities Construction

Sowers Action has been subsidizing school reconstruction and 
ancillary facilities establishment with a view to providing a safe 
and suitable environment for students in mountainous regions 
of China. Over the years, the work group has started their 
projects in Yunnan, Gansu, Guizhou, Sichuan and Jiangxi 
provinces. The construction projects include the building of 
academic buildings, integrated complex, student dormitories 
and canteens, while the ancillary facilities include playgrounds, 
libraries, desks and chairs and sport facilities, etc. During the 
projects, the work groups ensure the suitable use of donations 
with up-to-standard constructions through participating in the 
monitoring of construction process, on site assessment at the 
critical stage and subsidize the needs directly. This year, we 
have rebuilt 10 primary schools, and subsidized 6 schools 
ancillary facilities.

學校及設施興建旨在通過資助貧困山區的危

校重建和設備配套，為當地學生提供一個安

全實用的學習環境。目前此組已在雲南、甘

肅、貴州、四川、江西等多地開展項目，建設

教學樓、綜合樓、學生宿舍、學生食堂，以及

操場、圖書館、課桌椅、體育器材等配套設

施。在項目執行過程中，小組通過參與建築工

程監管、職員不斷跟進、在重要工程階段現場

考察、直接向受助方撥款等工作方法，確保項

目合規進行及善款恰當使用。今年共重建10
所小學，資助6項學校設施及配套。


